
 

 

 

Referat Bestyrelsesmødet onsdag D. 11/10 2023, kl. 17-  ca. 19 

Tanja står for lidt let mad.  

 

Deltagende: Christine, Cecilie, Laura og Tanja. 

Afbud fra: Charlotte 

Referent: Tanja 

Emne Beskrivelse 

Huset lige nu og 
budget 

Økonomi: 
Vores økonomi ser meget fin ud. Vi forventer at gå ud af 
2023 med et pænt overskud. Og vi står og har nogle penge 
tilovers, vi vil bruge på vores læringsmiljøer både inde og 
ude.  
Vi har sparet rigtig meget, rigtig længe (brugt de 
materialer vi har og Tanja har dækket ind på gulvet) og 
dét, samt ekstra indskrevet børn har gjort, at vi nu kan på 
opgraderet læringsmiljøet, samt legetøj og cykler mv.  
 
Personalesituation. 
Rasmine kommer og er i huset fra 1. dec 2023 – 1. juni 
2024.  
Käte går på efterløn til august 2024 og her skal der 
ansættes en medarbejder i hendes sted. Det er svært at 
rekrutere de gode medarbejdere og vi ønsker at Stephanie 
skal fortsætte. Derfor ansættes Stephanie allerede fra 
27/11 2023, da økonomien kan bære dette.  
Først i februar skal vi bruge en pædagog, i et vikariat, da 
Mette går fra på barsel. 
Christine er med ansættelsesudvalget.  
 

Forældreopbakning 
til arrangementer 

Hvordan sørger vi får, at få flere af vores forældre med til 
arrangementer? 



Vi oplever at både til forældremøder og senest til vores 
sommerfest, har der været meget lidt opbakning. Vi ved 
godt at sommerfesten blev rykket, men af de der havde 
meldt sig til, var det langt fra alle der kom.  
Vigtigt at I fra bestyrelsen viser jer.  
Hvad kan vi gøre ved dette?  

 En idé er at skrive at det er ok at komme en. 

 Præciserer at det ikke kun handler om stue skift, 
men barnets hverdag i børnehuset.  

 Ideer til forældremøde; COS-P,   

 Noget der kan lokke; lokal øl (må mad det) kage, en 
bolle, kaffevogn.  

 Bestyrelsen vil gerne hjælpe før et forældremøde.  

  
Princip for 
deltidsplads. 

Vi skal evaluerer vores ordning ift deltidsplads. Som det er 
nu er åbningstiden for deltidspladser; 
Man- tors 8 – 15.30 
Fre 8 – 15 
Og det er muligt at få dispensation til at komme på andre 
tider, hvis det passer med f.eks job.  
Vi skal tale om åbningstiden og hvad der skal gives 
dispensation til.  
 
Pt har vi 41 børn indskrevet og heraf er 6 børn på deltid. 
Den økonomiske tildeling vi får for et deltidsbarn er lavere 
end for et fuldtidsbarn, derfor har vi tidligere i bestyrelsen, 
sat princip for åbningstid. Dette vel jeg gerne udfordre, da 
jeg mener, at personaletimer kan bruges mere effektivt 
hvis åbningstiden for deltidsbørn blev ændret til de reelle 
30 timer; f.eks man til fredag 9 – 15.  

 Vi taler om at det vil være en god ting, at skærpe 
åbningstiden, så der kun er åbent i de 30 timer. 
Både er det lettere at planlægge skema og fordele 
personalet og sikre en rigtig god kvalitet for de børn 
der er der.  

 Vi taler om forskellige tider, men beslutter at 
åbningstiden bliver mandag – fredag fra kl. 8.30 – 
14.30. Denne tid vil passe med de børn der skal 



bringes og hentes i skolen, som vi har mange 
forældre der skal.  

 Ordningen med den nye åbningstid gælder fra 1. 
januar 2024.  

Hvilke dispensationer skal der ellers gives? 

 På dage med LOB lægger de 6 timer, således, at 
barnet kan deltage.   

 Hvis stuen skal på tur, og stuen beslutter at de er 
hjemme lidt senere end kl. 14.30, skal 
deltidsbørnene selvfølgelig kunne være med.  

 Tilbuddet hedder max 6 timer om dagen og der 
gives KUN dispensation, hvis det drejer sig om ture 
ud af huset, hvor barnet ellers ikke kunne have 
været med.  

 – Dette melder Tanja ud inden, hvis dette skulle 
være tilfældet. 

  
Pædagogik Præsentation af årshjul = det vi skal arbejde med det 

næste år. 
Styrket 
forældresamarbejde 

Hvordan kan vi styrke samarbejdet ud fra vores årshjul? 
Er der andre områder, hvor vi skal arbejde på at styrke 
samarbejdet? 

 Forældrene bliver inviteret op og kan se hvad der er 
lavet på stuen, til de temaer der er relevante. 

 Rigtig godt at få en kuffert med hjem, som skal 
pakkes med noget der er unikt for barnet og 
familien.  

 

Kontaktforældre til 
nye forældre. 

v/ Christine 

 Vi har talt om kontaktforældre før, hvad er 
stemningen for at vi deler denne opgave?   

 Vi beslutter at Christine og Cille laver en bestyrelses 
folder, som vi i huset kan lægge med i 
velkomstfolderen hvert nyt barn får.  

 Vi følger op på næste bestyrelsesmødet.  
Forældrekaffe 
 

Vi skal have lavet en plan, så vi kan komme i gang med 
forældre kaffe igen  



 Vi laver en liste hvor de andre forældre kan skrive 
sig på.  

 Bestyrelsen tager også deres vagter.  

 Selv om det er en forældre der ikke er i bestyrelsen, 
vil der stadig være en fra bestyrelsen så vidt det er 
muligt.  

Datoer. Fredag kl. 14.15 – 15.45.  

 3/11 2023 

 1/12 2023 ALLE fra bestyrelsen hjælpes ad. Med 
Lucia og æbleskiver.  

 5/1 2924 

 2/2 2024 

 1/3 2024 

 04/2024  

 3/5 2024  
EVT  

 


